
ZAPISNIK 

12. sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica 

(verificirani) 

 

Dana 11. svibnja 2023. godine 12. sjednica Gradskog vijeća Grada Vodica započela je u 10:00 

sati u dvorani Kulturnog centra Vodice. 

Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici: Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat, 

Potpredsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Udovičić, g. Gordan Fržop, g. Branimir Marić, g. Ante Pešić, 

gđa. Giordana Radin-Mačukat, g. Igor Lozančić, g. Auror Friganović, g. Ante Gulin, g. Ivica Slavica, 

g. Matko Sladić i g. Marin Mikšić. 

Na sjednici nije bila nazočna jedna vijećnica, gđa. Meri Bandl-Valeš. 

Na sjednici su bili nazočni: Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov i službenici Grada: 

pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, pročelnik Upravnog odjela za 

komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i graditeljstvo, g. Marko Lugović, pročelnica Upravnog odjela 

za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. Tina Bosotin i administrativni referent za 

društvene djelatnosti, g. Toni Mateša.  

Predsjednik Gradskog vijeća g. Marko Mačukat vodio je sjednicu. 

G. Toni Mateša bio je zadužen za zapisnik uz tonsko snimanje. 

Sjednica je video snimana od ovlaštene osobe Grada. 

Predsjednik Gradskog vijeća g. Marko Mačukat otvorio je 12. sjednicu na kojoj je u tom 

trenutku bilo nazočno 12 vijećnika, stoga je konstatirao kako je osiguran kvorum za pravovaljano 

odlučivanje.  

Zapisnik s 11.  sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica (neverficirani) usvojen je bez primjedbi. 

Predsjednik Gradskog vijeća, gosp. Marko Mačukat je rekao da se Dopuna dnevnog reda odnosi 

na jednu točku – Odluka o provođenju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana uređenja groblja 

Srima te je predložio da se ova točka dnevnog reda stavi kao 32. točka dnevnog reda, da točka 32. 

postane točka 33., a da točka 33. postane točka 34. dnevnog reda. 

Nakon toga, Predsjednik Gradskog vijeća, gosp. Marko Mačukat dao je dnevni red na glasovanje 

te je usvojen jednoglasno, s 12 glasova „za“. U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 12 

vijećnika.  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Zaključak o primanju na znanje Godišnjeg izvješća Gradske knjižnice Vodice za 2022. godinu 

i Financijskog izvješća Gradske knjižnice Vodice za 2022. godinu 

2. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i Financijskog izvješća Memorijalnog centra 

Faust Vrančić za 2022. godinu 

3. Zaključak o primanju na znanje Financijskog izvještaja Javne vatrogasne postrojbe Grada 

Vodica za razdoblje od 01.01.2022. do 31.12.2022. godine i Izvješća o radu Javne vatrogasne 

postrojbe Grada Vodica za 2022. godinu 

4. Zaključak o primanju na znanje Financijskog izvješća Dječjeg vrtića Tamaris Vodice za 

razdoblje od 01.01.2022. do 31.12.2022. godine 

5. Zaključak o prihvaćanju Prijedloga Plana upisa djece u Dječji vrtić Tamaris Vodice za 

2023./2024. pedagošku godinu 

6. Zaključak o davanju suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Pravilnika o upisima i 

mjerilima upisa djece u Dječji vrtić Tamaris Vodice 

7. Izvještaj o izvršenju proračuna Grada Vodica za razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 

2022. godine 

8. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u 

2022. godini 

9. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u 

2022. godini 

10. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica 

u 2022. godini 



11. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica u 

2022. godini 

12. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju 

i obrazovanju Grada Vodica za 2022. godinu 

13. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa socijalne i druge skrbi Grada Vodica u 

2022. godini 

14. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa protupožarne i civilne zaštite Grada 

Vodica za 2022. godinu 

15. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba za ostale udruge civilnog 

društva Grada Vodica u 2022. godini 

16. Dopune Prijedloga Programa gradnje vodovodne mreže za 2023. godinu 

17. Odluka o dopuni odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

18. Odluka o imenovanju ulice Bogdanovići 

19. Odluka o dopuni Odluke o komunalnom redu 

20. Odluka o poništenju postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

premještanja nepropisno zaustavljenih vozila na području Grada Vodica 

21. Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području Grada Vodica za 

2023. godinu 

22. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog II. izmjene Općih uvjeta pružanja 

komunalnog linijskog prijevoza na području Grada Vodica 

23. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na II. izmjene i dopune Općih uvjeta ugovora o 

korištenju javnih parkirališta s naplatom 

24. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjeta korištenja javnih tuševa na gradskim 

plažama koje nisu dane u koncesiju 

25. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjeta korištenja javnog WC-a na plaži Vruje 

26. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara i provedbe Plana unaprjeđenja 

zaštite od požara na području Grada Vodica za 2022. godinu 

27. Provedbeni plan unaprjeđenja zaštite od požara na području Grada Vodica za 2023. godinu 

28. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Vodica za 2022. godinu 

29. Odluka o  dopuni Odluke o  agrotehničkim mjerama, te uređivanju i održavanju 

poljoprivrednih rudina na području grada Vodica  

30. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu Gradonačelnika za razdoblje od 01. srpnja do 

31. prosinca 2022. godine 

31. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada Vodica 

za razdoblje od 01.01. do 31.03.2023. 

32. Odluka o provođenju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana uređenja groblja Srima 

33. Prezentacija skate parka u Vodicama - Udruga mladih Bokon 

34. Prezentacija turističke zone Bristak - Zrinski Pelajić 

 

Predsjednik g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na vijećnička pitanja. 

Aktualni sat otvoren je u 10,03 sata. 

 

Vijećnik, g. Auror Friganović postavio je pitanje „EU fondovi“. Rekao je da su nedavno mediji prenijeli 

vijest da je Općina Tribunj povukla sredstva iz EU fondova. Pitao je. „Gdje smo tu mi?“ Nastavio je 

rekavši da Grad Vodice uvijek izvuče deblji kraj i što bi trebalo promijeniti da se dođe do sredstava? 

Gradonačelnik je pozdravio sve prisutne i rekao da kada se gradila šetnica nije postojala mogućnost da 

se povuku sredstva iz EU fondova te da postoji problem trenutka, odnosno kada je nešto raspisano. 

Rekao je i da, koliko je shvatio, tribunjsku šetnicu u najvećoj mjeri financira županija, a da je Grad 

Vodice u kontinuiranom kontaktu s Razvojnom agencijom Šibensko-kninske županije te da se prate svi 

mogući natječaji i da se pokušavaju iznaći sredstva. 

 

Vijećnik, g. Ivica Slavica je pozdravio sve prisutne. Rekao je da je popravljeno par šahtova, pješački 

prijelaz, da je park uređen i plaža, a da li je to dovoljno, mora procijeniti svatko za sebe. Rekao je da on 

smatra da to nije dovoljno i da je moglo puno bolje. Rekao je da razumije da je proračun takav kakav je. 



Rekao je da je prisutan nered i da sustav ne funkcionira te je ukazao na način rješavanja problema - da 

se raspusti Gradsko vijeće. Završio je obrativši se gradonačelniku i Predsjedniku Gradskog vijeća. 

Uputio im je poziv da ga demantiraju. 

Gradonačelnik je rekao da je u dvije nepune godine riješena šetnica, da je sada ovaj prostor uređen i da 

će to u budućnosti biti jedna hvale vrijedna šetnica. Od manjih projekata, gradonačelnik je istaknuo 

uređenje parka, trga Kneza Branimira. Ovaj projekt je i više nego uspješno odrađen. Od većih projekata 

istaknuo je projekt u suradnji s Hrvatskim cestama – rekonstrukcija bivše ceste D8 s dva rotora, uz 

kanalizaciju i javnu rasvjetu. Ugovori su potpisani, ali prije sezone bi bilo neuputno započinjati radove. 

Radovi će započeti krajem 9. mjeseca i biti će gotovi do sljedeće sezone. Gradonačelnik se osvrnuo i na 

projekt sportske dvorane. Rekao je da je prva faza gotova. Raspisan je natječaj za drugu fazu. Dvorana 

će u 2024. godini biti otvorena. U međuvremenu se radi na dosta projekata – aglomeracija Srima, 

Vodice, Tribunj. Zadnja su rađena izvlaštenja. Vodice su ušle u prioritet Republike Hrvatske. Čeka se 

potpisivanje drugog ugovora kohezija i koherentnost 2021-2027. Tijekom protekle dvije godine je 

pripremljeno sve kako bi se mogla raspisati javna nabava. Radi se i na projektu luke Srima. Očekuje se 

otvaranje sredstava EU. Gradonačelnik je istaknuo i uređenje nogostupa te je raspisan natječaj, ali je 

problem radna snaga. 

Vijećnik je replicirao rekavši da se aglomeracija čeka 30 godina, a da se o rotoru priča par godina. Rekao 

je da se pogleda Kaufland kako se to brzo riješilo, a da mi sve radimo polagano. Vijećnik je rekao da 

grad Vodice godinama stagnira. 

Gradonačelnik je odgovorio vijećniku rekavši da ga mora ispraviti i da je ugovor na koji se vijećnik 

poziva bio 2004., odnosno 2005. godine te da je bio rok godinu dana da se potpiše financijski ugovor. 

Hrvatske vode i nadležno ministarstvo su tada rekli da neće biti problema, ali je kasnije tadašnje 

ministarstvo odbilo financirati projekt. Gradonačelnik je istaknuo da je izgrađen pročišćivač, i to 

biološki. U tome segmentu je grad Vodice u prednosti pred gradom Šibenikom, jer oni svoj pročišćivač 

moraju na neki način prepraviti. 

U odnosu na spomenuti rotor, gradonačelnik je rekao da se radi o složenijem projektu od onoga koji se 

radi kod Kauflanda. Gradonačelnik je zaključio da je općina Vodice kada je formirana 1993. godine 

jimala proračun koji je bio manji od 3 milijuna kuna a sada je to daleko veći iznos. Grad je stabilan i 

nije u problemu niti za isplate plaća niti za nešto drugo. Naravno da bi bilo bolje da imamo više 

sredstava, ali grad Vodice ide naprijed i bori se s onim što ima.  

 

Vijećnik, g. Gordan Fržop postavio je pitanje „sportska dvorana“. Pitao je gradonačelnika kakvo je 

stanje i kako napreduju radovi? 

Gradonačelnik je rekao da je izgradnja sportske dvorane podijeljena u dvije faze. Prva faza je ono što se 

može vidjeti sada. Istaknuo je da su uočeni nedostatci otklonjeni te da je raspisan natječaj za drugu fazu 

kroz dvije proračunske godine. Krajem 5. mjeseca istječe rok za prijavu. Nakon toga, rok za završetak 

dvorane je godina dana. Gradonačelnik je rekao da vjeruje da će dvorana biti završena u 2024. godini. 

 

Vijećnik, g. Marko Udovičić pozdravio je sve prisutne i postavio pitanje „amandmani SDP-a na 

proračun za 2023. godinu“. Zanimalo ga je gdje se stalo s projektima koje je predložio SDP za 2023. 

godinu – poduzetnički inkubator, plažni redari (da li je raspisan natječaj ili je u pripremi), strategija 

razvoja grada i strategija razvoja turizma. 

U odnosu na pitanje koje se odnosi na plažene redare, gradonačelnik je rekao da će se u sljedećem 

periodu tj. kroz sljedećih 10 ili 15 dana raspitati natječaj. 

U odnosu na pitanje koje se odnosi na poduzetnički inkubator, gradonačelnik je rekao da će se vrlo brzo 

otvarati linije preko EU fondova i Grad Vodice je u kontaktu s Razvojnom agencijom Šibensko-kninske 

županije. Kroz određeno vrijeme Grad Vodice će aplicirati kako bi se dobila sredstva. Postoje određene 

kombinacije i izabrati će se najbolja. 

Gradonačelnik je rekao da se radi na strategiji razvoja, osobito u onom dijelu koji se tiče turizma.  

Vijećnik je replicirao gradonačelniku rekavši da je svjestan da je za svaki projekt potrebno određeno 

vrijeme. Apelirao je da se naprijed navedeno stavi kao prioritet. Pitao je da li će u strategiji razvoja grada 

i turizma biti obuhvaćen i financijski dio? 

Gradonačelnik je rekao da hoće u onoj mjeri u kojoj je obuhvaćeno strategijom i da je danas jako teško 

raditi financijske prognoze. 

 



Vijećnik, g. Marko Udovičić je rekao da je SDP inicirao da bi djeca u sljedećoj školskoj godini dobila 

topli obrok. Zanimalo ga je dali se što napravilo? 

Gradonačelnik je rekao da su obavljeni razgovori s predstavnicima OŠ Vodice, ali da je na tu temu 

razgovarao i sa županom, ali i predstavnicima Dječjeg vrtića Tamaris Vodice te da će isto biti moguće. 

 

Vijećnik, g. Branimir Marić je pozdravio sve prisutne. Postavio je pitanje „svečana sjednice Gradskog 

vijeća“. 

Rekao je da je predsjednik Gradskog vijeća Grada Vodica na prethodnoj, svečanoj sjednici, koristio 

izraze poput „nastavlja se degradacija našeg grada“, „privatno upravljanje općinom na štetu svih“, „biti 

ćemo sve jadniji“. Nastavio je rekavši da su naprijed navedeni izrazi kod dobrog dijela prisutnih gostiju, 

ali i onih koji su pratili sjednicu izazvali čuđenje i zbunjenost. Zamolio je komentar tog događaja. 

Gradonačelnik je rekao da je svečana sjednica započela političkim govorom koji, po njemu, nije bio 

primjeren, u odnosu na one kojima je Grad Vodice dodijeli priznanje ili nagradu. Isto nije bilo 

primjereno niti prema gostima. Bila je jedna vrlo neugodna atmosfera. Gradonačelnik smatra da se takva 

svečanost nije trebala na takav način obilježiti. Istaknuo je da se tada osjećao vrlo loše i neugodno. 

Zaključio je rekavši da svečana sjednica nije bila niti mjesto niti vrijeme za takve govore. 

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da se grad degradira iz godine u godinu. Nastavio je rekavši da će 

iza nas doći Indijci, Pakistanci i Filipinci koji će raditi u Vodicama. Svake godine će ih doći 100, 200, 

500 i mi ćemo nestati. Nestati će i oni ljudi koji su se doseliti tu u Vodice. 

Hrvati koji su se doselili iz Bosne će biti manjina. Ljudi neće opstati jer nismo svaku kunu u proračunu 

upotrijebili da opstanemo. Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da odbor za EU fondove nije osnovan 

nakon što je proteklo dvije godine mandata. Svaka i najmanja greška generira naše nastajanje.  

Gradonačelnik je rekao da govor predsjednika Gradskog vijeća vuče u prošlost i da govori paušalno. 

Rekao je da dvorana u kojoj sjede je nekada bila ruševina. Gradonačelnik je pitao predsjednika Gradskog 

vijeća što su Vodice? Grad slučaj? Rekao je da je neki dan bio u knjižnici i jedna gospođa iz Ukrajine 

je rekla da voli Vodice i da je Vodice izabrala za svoj dom. Rekao je da su Vodice slobodne i da ne se 

u Vodicama neće uvoditi nikakvi rasni zakoni. Završio je rekavši da je predsjednik Gradskog vijeća 

svojim govorom iskazao nepoštovanje ljudima. 

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da građani nakon govora na svečanoj sjednici došli do njega i 

stisnuli mu ruku. 

Gradonačelnik je rekao da su njega zvali i zgražali se nad govorom Predsjednika Gradskog vijeća, a da 

je svojim govorom Predsjednik Gradskog vijeća uvrijedio sve nagrađene. 

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da u Vodicama ima 139 umrlih na 77 rođenih. 

Na pitanje vijećnika: „Gospodine predsjedniče Gradskog vijeća, kada ste bili u zaleđu zadnji put?“, 

predsjednik Gradskog vijeća je odgovorio da je u zaleđu bio oko Božića. 

 

Vijećnica, gđa. Giordana Radin Mačukat je rekla da je na prethodnoj, svečanoj sjednici Gradskog vijeća 

ostala neugodno iznenađena te da ta sjednica, premda je trebala biti svečana, bila je sve, samo ne 

svečana, a laureati se nisu osjećali niti nagrađenima niti počašćenima.  

Nastavila je rekavši da svečana sjednica nije vrijeme ni mjesto za takve govore. Uputila je predsjednika 

Gradskog vijeća na druge načine gdje isti može iskazati svoje mišljenje. Rekla je da građani nisu 

zaslužili da ih se sramoti.  

Osvrnula se na konstataciju Predsjednika Gradskog vijeća o broju umrlih i rođenih te je rekla da ne zna 

na koga se taj podatak odnosi, ali da je prema posljednjem popisu stanovništva, broj stanovnika Vodica 

porastao. 

Predsjednik Gradskog vijeća je replicirao vijećnici da se podaci koje je iznio nalaze na stranici Državnog 

zavoda za statistiku. 

Vijećnica je iskazala žaljenje što je podignula ruku prilikom glasanja za predsjednika Gradskog vijeća i 

rekla da se nada da se ta pogreška više neće ponoviti. 

Predsjednik Gradskog vijeća joj je zahvalio i rekao da može podignuti ruku i za njegovu smjenu. 

 

Vijećnik, g. Gordan Fržop je rekao da je njegovo pitanje upućeno isključivo gradonačelniku. Rekao je 

da se iza svečane sjednice pričalo da jedan stranački šef nije htio pozdraviti gradonačelnika. 



Gradonačelnik je rekao da je to istina, da ga nije pozdravio Stipe Petrina i da je na njegovu pruženu ruku 

rekao da mu neće pružiti ruku što ga je iznenadilo. Gradonačelnik je rekao da mu je g. Petrina rekao da 

je razlog takvog ponašanja vodovod. Gradonačelnik je rekao da se to u njegovih 65 godina nije dogodilo. 

Vijećnik je konstatirao da ukoliko kadrovska rješenja idu po planu da se pozdravlja, a ukoliko ne idu, 

da se ne pozdravlja. Čestitao je vijećnicima koji to podržavaju. 

 

Vijećnik, g. Ante Gulin je pozdravio sve prisutne. Osvrnuo se na broj stanovnika grada Vodica. Rekao 

je u Vodicama prirodni prirast negativan.  

Postavio je pitanje „igralište na Srimi“. Upozorio je da je podloga oštećena i zamolio je da se sanira 

postojeće stanje. 

Gradonačelnik je rekao da ne zna za oštećenje, ali da će gradske službe pogledati. Zahvalio je vijećniku 

na informaciji. 

U odnosu na broj stanovnika, gradonačelnik dao primjer otoka Prvića. Rekao je da postoje slučajevi 

gdje ljudi ne žive tamo, ali imaju grobnice na otoku. Vidljivo je da Vodice ne gube stanovništvo. Rekao 

je da se može apelirati na mlade bračne parove, ali da se nikome ne može zapovijedati, a da Grad ima 

pronatalitetnu politiku. Ukazao je na situaciju da je prije par dana dvije mlade obitelji krstile peto dijete. 

Gradonačelnik je zaključio da bi volio da ima što više djece. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je postavio pitanje: „Tko je dozvolio da se šetnica na ACI presječe 

cestom?“ 

Gradonačelnik je rekao da će se stari ulaz zatvoriti i da će se urediti zelena površina, a da ovo što 

spominje predsjednik Gradskog vijeća nije nikakva cesto je to samo ulaz ili izlaz u ACI. Predsjednik 

Gradskog vijeća je rekao da on misli da je to jadno za 50.000 kuna koje se dobiju od ACI-ja. 

 

Aktualni sat zaključen je u 11,05 sati. 

 

Predsjednik g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na raspravu po točkama dnevnog reda. 

 

Točka 1. 

Zaključak o primanju na znanje Godišnjeg izvješća Gradske knjižnice Vodice za 2022. godinu i 

Financijskog izvješća Gradske knjižnice Vodice za 2022. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je ravnateljica Gradske knjižnice Vodice, gđa. Sanja Radin-Mačukat. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Godišnje izvješće Gradske knjižnice Vodice za 2022. 

godinu i Financijskog izvješća Gradske knjižnice Vodice za 2022. godinu. 

 

Točka 2. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i Financijskog izvješća Memorijalnog centra 

Faust Vrančić za 2022. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je ravnateljica Memorijalnog centra Faust Vrančić, gđa. Ivana Skočić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješće o radu i Financijsko izvješće Memorijalnog centra 

Faust Vrančić za 2022. godinu. 

 

Točka 3. 

Zaključak o primanju na znanje Financijskog izvještaja Javne vatrogasne postrojbe Grada 

Vodica za razdoblje od 01.01.2022. do 31.12.2022. godine i Izvješća o radu Javne vatrogasne 

postrojbe Grada Vodica za 2022. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Grada Vodica, g. Ivica Begić. 



SUDIONICI RASPRAVE: G. Marko Udovičić i gđa. Giordana Radin Mačukat. 

ZAKLJUČAK:  Vijeće je primilo na znanje Financijski izvještaj Javne vatrogasne postrojbe Grada 

Vodica za razdoblje od 01.01.2022. do 31.12.2022. godine i Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe 

Grada Vodica za 2022. godinu. 

 

Točka 4. 

Financijsko izvješće Dječjeg vrtića Tamaris Vodice za razdoblje od 01.01.2022. do 31.12.2022. 

godine 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Financijsko izvješće Dječjeg vrtića Tamaris Vodice za 

razdoblje od 01.01.2022. do 31.12.2022. godine 

 

Točka 5. 

Zaključak o prihvaćanju Prijedloga Plana upisa djece u Dječji vrtić Tamaris Vodice za 

2023./2024. pedagošku godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pedagoginja u Dječjem vrtiću Tamaris Vodice, gđa. Zvjezdana Babić.  

SUDIONICI RASPRAVE: G. Auror Friganović, gđa. Zvjezdana Babić, g. Ante Cukrov i g. Marko 

Mačukat. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Prijedloga 

Plana upisa djece u Dječji vrtić Tamaris Vodice za 2023./2024. pedagošku godinu. 

 

Točka 6. 

Zaključak o davanju suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Pravilnika o upisima i mjerilima 

upisa djece u Dječji vrtić Tamaris Vodice 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pedagoginja u Dječjem vrtiću Tamaris Vodice, gđa. Zvjezdana Babić.  

SUDIONICI RASPRAVE: G. Marko Mačukat. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o davanju suglasnosti 

na Prijedlog Izmjena i dopuna Pravilnika o upisima i mjerilima upisa djece u Dječji vrtić Tamaris 

Vodice. 

Točka 7. 

Izvještaj o izvršenju proračuna Grada Vodica za razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2022. 

godine 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Marko Mačukat, g. Hrvoje Perica, g. Ante Gulin, g. Ante Cukrov 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“ donijelo Izvještaj o izvršenju proračuna Grada Vodica za 

razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2022. godine. 

 

Točka 8. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u 

2022. godini 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 



SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 9 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Programa građenja komunalne infrastrukture u 2022. godini. 

 

Točka 9. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u 

2022. godini 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o 

izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2022. godini. 

 

Točka 10. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica 

u 2022. godini 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 8 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica u 2022. godini. 

 

Točka 11. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica 

u 2022. godini 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Marko Mačukat i g. Hrvoje Perica. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 8 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica u 2022. godini. 

 

Točka 12. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i 

obrazovanju Grada Vodica za 2022. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o 

izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2022. godinu. 

 

Točka 13. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa socijalne i druge skrbi Grada Vodica u 

2022. godini 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 



SUDIONICI RASPRAVE: G. Marko Mačukat. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 1 glasom „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Programa socijalne i druge skrbi Grada Vodica u 2022. godini. 

 

Točka 14. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa protupožarne i civilne zaštite Grada 

Vodica za 2022. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o 

izvršenju Programa protupožarne i civilne zaštite Grada Vodica za 2022. godinu. 

 

Točka 15. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba za ostale udruge civilnog 

društva Grada Vodica u 2022. godini 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o 

izvršenju Programa javnih potreba za ostale udruge civilnog društva Grada Vodica u 2022. godini. 

 

Točka 16. 

Dopune Prijedloga Programa gradnje vodovodne mreže za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, g. Marko Lugović, dipl. ing. građ. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Dopune Prijedloga Programa gradnje 

vodovodne mreže za 2023. godinu. 

 

Točka 17. 

Odluka o dopuni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Marko Mačukat, g. Hrvoje Perica i g. Auror Friganović. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Odluku o dopuni Odluke o koeficijentima za 

obračun plaće službenika i namještenika. 

 

 

Točka 18. 

Odluka o imenovanju ulice Bogdanovići 

 

Predlagatelj akta bio je Odbor za naziv ulica i trgova. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić. 



SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluka o imenovanju ulice 

Bogdanovići. 

 

Točka 19. 

Odluka o dopuni Odluke o komunalnom redu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je voditelj Odsjeka komunalnog redarstva, g. Blagodar Španja. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Auror Friganović, g. Marko Mačukat i g. Blagodar Španja. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o dopuni Odluke o 

komunalnom redu. 

 

Točka 20. 

Odluka o poništenju postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

premještanja nepropisno zaustavljenih vozila na području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je  

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o poništenju postupka davanja koncesije 

za obavljanje komunalne djelatnosti premještanja nepropisno zaustavljenih vozila na području Grada 

Vodica. 

 

Točka 21. 

Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području Grada Vodica za 

2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je voditelj Odsjeka komunalnog redarstva, g. Blagodar Španja. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Marko Mačukat. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o privremenoj zabrani 

izvođenja građevinskih radova na području Grada Vodica za 2023. godinu. 

 

 

Točka 22. 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog II. izmjene Općih uvjeta pružanja 

komunalnog linijskog prijevoza na području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov 

Izvjestitelj akta bila je direktorica Gradskog poduzeća d.o.o., gđa. Marija Bakmaz.  

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 8 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

8 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o davanju prethodne 

suglasnosti na Prijedlog II. izmjene Općih uvjeta pružanja komunalnog linijskog prijevoza na području 

Grada Vodica. 

 

 

 

 

 



Točka 23. 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na II. izmjene i dopune Općih uvjeta ugovora o 

korištenju javnih parkirališta s naplatom 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov 

Izvjestitelj akta bila je direktorica Gradskog poduzeća d.o.o., gđa. Marija Bakmaz.  

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o davanju prethodne 

suglasnosti na II. izmjene i dopune Općih uvjeta ugovora o korištenju javnih parkirališta s naplatom. 

 

Točka 24. 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjeta korištenja javnih tuševa na gradskim 

plažama koje nisu dane u koncesiju 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov 

Izvjestitelj akta bila je direktorica Gradskog poduzeća d.o.o., gđa. Marija Bakmaz.  

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o davanju prethodne 

suglasnosti na Opće uvjeta korištenja javnih tuševa na gradskim plažama koje nisu dane u koncesiju. 

 

Točka 25. 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjeta korištenja javnog WC-a na plaži Vruje 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov 

Izvjestitelj akta bila je direktorica Gradskog poduzeća d.o.o., gđa. Marija Bakmaz.  

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o davanju prethodne 

suglasnosti na Opće uvjeta korištenja javnog WC-a na plaži Vruje. 

 

Točka 26. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara i provedbe Plana unaprjeđenja 

zaštite od požara na području Grada Vodica za 2022. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov 

Izvjestitelj akta bio je savjetnik za društvene djelatnosti, g. Luka Lipić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 8 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

8 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o 

stanju zaštite od požara i provedbe Plana unaprjeđenja zaštite od požara na području Grada Vodica za 

2022. godinu. 

Članak 27. 

Provedbeni plan unaprjeđenja zaštite od požara na području Grada Vodica za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je savjetnik za društvene djelatnosti, g. Luka Lipić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Provedbeni plan unaprjeđenja zaštite 

od požara na području Grada Vodica za 2023. godinu. 

 

Obzirom da sjednici Gradskog vijeća Grada Vodica nije pristupio predstavnik Savjeta mladih Grada 

Vodica, Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je predložio da se rasprava o toj točki dnevnog 



reda odgodi do trenutka kada na sjednicu pristupi predstavnik Savjeta mladih Grada Vodica te da se 

prijeđe na točku 29. dnevnog reda. 

 

Točka 29. 

Odluka o dopuni Odluke o  agrotehničkim mjerama, te uređivanju i održavanju poljoprivrednih 

rudina na području grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je voditelj Odsjeka komunalnog redarstva, g. Blagodar Španja. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Marko Mačukat i g. Blagodar Španja. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o dopuni Odluke o  

agrotehničkim mjerama, te uređivanju i održavanju poljoprivrednih rudina na području grada Vodica. 

 

Obzirom da je sjednici Gradskog vijeća Grada Vodica pristupio predsjednik Savjeta mladih, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Vodica je prešao na 28. točku dnevnog reda. 

  

Članak 28. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Vodica za 2022. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je predsjednik Savjeta mladih, g. Sami Bach Khojah. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o 

radu Savjeta mladih Grada Vodica za 2022. godinu. 

 

Točka 30. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu Gradonačelnika za razdoblje od 01. srpnja do 

31. prosinca 2022. godine 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu 

Gradonačelnika za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2022. godine. 

 

Točka 31. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.01. do 31.03.2023. 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu 

Gradonačelnika za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2022. godine. 

 

Točka 32. 

Odluka o provođenju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana uređenja groblja Srima 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. 

Tina Bosotin. 

SUDIONICI RASPRAVE: G. Marko Mačukat, gđa. Tina Bosotin i g. Ante Gulin. 



ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o 

radu Savjeta mladih Grada Vodica za 2022. godinu. 

 

Točka 33. 

Prezentacija skate parka u Vodicama - Udruga mladih Bokon 

 

Predstavnik udruge mladih Bokon je održao prezentaciju skate parka u Vodicama. 

Rekao je da je skate park njihov najveći projekt. 

Istaknuo je da je ovaj sport 2021. godine postao olimpijski sport na Olimpijskim igrama u Tokiju. 

Nastavio je rekavši da uz sve dobrobiti koje ovaj sport donosi, moguće su i ozljede. Da bi se to spriječilo 

potrebni su kontrolirani, a takvi uvjeti su jedino mogući u skate parku. Elementi u skate parku 

omogućavaju da se sportaši fokusiraju isključivo na sport. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da njihova borba traje dugo i da će on učiniti 

sve što je moguće kako bi im se pomoglo te je pitao gradonačelnika da li su sredstva za ovaj park 

osigurana, odnosno kada će biti raspisan natječaj da se skate park izgradi? Gradonačelnik je rekao da je 

prvo potrebno izraditi troškovnik, da je razgovarao s državnim tajnikom za sport koji je obećao određena 

sredstva. Predsjednik Gradskog vijeća je zaželio da se što prije osiguraju sredstva i da skate park bude 

završen do jeseni. Gradonačelnik je rekao da vjeruje da će park biti završen na najbržem mogućem roku. 

 

Točka 34. 

Prezentacija turističke zone Bristak - Zrinski Pelajić 

 

G. Zrinski Pelajić je održao prezentaciju turističke zone Bristak. 

Rekao je da je grad Vodice smješten na izvrsnoj lokaciji, da su Vodice centar Jadrana te da su izvrsno 

povezane kako s autocestom tako i s dva aerodroma. 

Vodice trenutno raspolažu sa površinom od skoro 25 hektara na izvrsnoj lokaciji.  

Istaknuo je prednosti: izvrsna mikrolokacija, obalni pojas, predviđena gradnja hotela. Nastavio je 

rekavši da, ukoliko se želi biti iskren, Vodice su trenutno destinacija s tri zvjezdice, a ovom vizijom bi 

se htjelo da Vodice postanu destinacija s četiri zvjezdice. Krucijalno je dovesti investitora kojemu je 

turizam i ugostiteljstvo temeljni posao, netko tko razumije trendove, netko tko je financijski moćan i jak 

i tko je spreman ponuditi ne samo reference nego i garancije. Investitori donose odluke na srednjoročnoj 

razini. Investitori trebaju ugraditi sve elemente zelene gradnje. 

G. Pelajić postavio je svima prisutnima pitanje: „Gdje želite da Vodice budu sutra?“ 

Nastavio je rekavši da je na vijećnicima i građanima Vodica da izaberu i što izaberu, takvu će budućnost 

imati. 

 

Nakon što je raspravljano po svim točkama dnevnog reda, Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko 

Mačukat zahvalio se i pozdravio sve vijećnike te ujedno zaključio sjednicu Gradskog vijeća u 14,45 sati.  

 

 

KLASA: 024-03/23-01/05  

URBROJ: 2182-4-03/13-23-21 

Vodice, 28. srpnja 2023. godine 

 

   ZAPISNIK PRIPREMIO                                                PREDSJEDNIK                              

                              

             Toni Mateša                               Marko Mačukat 

 

 

 

 

 

 


